

PEMAKLUMAN

**LARANGAN PENGGUNAAN PERANCAH *PREFABRICATED SCAFFOLDS*
(JENIS A-FRAME) UNTUK KERJA – KERJA ‘*SHORING*’ (FALSEWORK)**

1. TUJUAN LARANGAN :

Pemakluman ini menjelaskan larangan penggunaan Perancah Jenis A-Frame untuk kerja-kerja shoring (falsework).

Penggunaan Perancah A-Frame sebagai falsework adalah salah kerana perbezaan ketara kepada praktis penggunaan dan fungsi kegunaan di tapak bina.

2. CONSTRUCTION INDUSTRY STANDARD (CIS) 23 : 2023 - PRODUCT CONFORMITY FOR FALSEWORK IN CONSTRUCTION :

<p style="text-align: center;">PRODUCT CONFORMITY FOR FALSEWORK IN CONSTRUCTION</p> <p>SECTION 1: GENERAL</p> <p>1.1 Scope</p> <p>This CIS 23 covers all falsework systems without product standards.</p> <p>This CIS does not apply for new products with product standards. Those products shall conform to product standards as mentioned in Appendix A.</p> <div style="border: 1px solid black; padding: 5px;"><p>Prefabricated steel frame scaffolding according to MS 1462-1 is prohibited to be used as falsework including shoring and backpropping. The product standard for steel frame only covers the usage of prefabricated steel frame scaffolding for working access and platform purpose which is covered under CIS 22: Product Conformity for Used Scaffolding in Construction.</p></div> <p>It is in compliance with the regulatory requirements under Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (Amendment of Fourth Schedule) Order 2021, Standards for Certification of Construction Materials¹.</p>

Nota : Rajah diatas adalah paparan seperti pada muka surat 1, CIS 23 : 2023

“Perancah rangka keluli pasang siap (A-Frame) mengikut standard MS 1462-1 adalah dilarang untuk digunakan sebagai kerja-kerja falsework termasuk untuk kerja *shoring* dan *backpropping*.”

Piawaian produk untuk rangka keluli hanya meliputi penggunaan perancah rangka keluli pasang siap (A-Frame) untuk akses kerja dan tujuan platform yang diliputi di bawah **CIS 22: Pematuhan Produk untuk Perancah Terpakai Dalam Pembinaan**.

Ia adalah mematuhi keperluan kawal selia di bawah Perintah Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (Pindaan Jadual Keempat) 2021, Piawaian Pensijilan Bahan Binaan.

3. PERBEZAAN MAKSUD PENGGUNAAN PERANCAH DAN FALSEWORK

Perancah / Scaffold (A-Frame)	Falsework
Struktur sementara untuk seseorang (pekerja binaan) untuk mengakses dan melaksanakan kerja.	Struktur sementara yang digunakan untuk menyokong struktur kekal (yang tidak mampu menampung bebanan sendiri) seperti bahan, loji, peralatan dan manusia.

4. PERINGATAN MEMASTIKAN BAHAN UNTUK DIPERAKUKAN & TINDAKAN ATAS KEGAGALAN MEMATUHI ARAHAN LARANGAN

Keperluan dalam CIS ini adalah untuk menguatkuasa dan mengawal selia produk pembinaan dengan peruntukan Akta Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia 1994 (Akta 520). Semua bahan/produk binaan dan piawaian yang disenaraikan dalam Perintah Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (Pindaan Jadual Keempat) 2021 dikehendaki mendapatkan Perakuan Pematuhan Standard (PPS) CIDB.

- a) **Akta 520, Seksyen 33D (1)** – Memeruntukan larangan terhadap ‘berurusan’ dengan bahan binaan yang tidak diperakukan oleh CIDB, melainkan jika bahan itu telah diperakukan (PPS) yang sah oleh CIDB.
- b) **Akta 520, Seksyen 33D (2)** – Memeruntukkan denda kepada mana-mana orang yang berurusan atau mengaku janji berurusan dengan bahan binaan yang dinyatakan dalam Jadual Keempat tanpa diperakukan oleh CIDB, maka pihak yang melanggar peruntukan Seksyen 33D (1) bahawa; apabila disabitkan, didenda tidak kurang **sepuluh ribu ringgit tetapi tidak melebihi lima ratus ribu ringgit**.
- c) Kewajipan Kontraktor untuk mematuhi **Akta 520 Seksyen 34B (1) dan 34B (2)**. Kegagalan mematuhi Seksyen ini, maka tindakan **Tatatertib (Denda / Gantung / Batal / Tarik Balik Perakuan Pendaftaran Kontraktor)** boleh disabitkan.

“MALAYSIA MADANI”

“BINA SEMPURNA”



Sr NAZIR MUHAMAD NOR

Pengurus Besar

Bahagian Standard dan Bahan Binaan

b.p. Ketua Eksekutif

Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia

Tarikh : 14 April 2023